
 

 

 

 

 

Protokollsanteckning till ärende nr 1 - budget för 2016 och flerårsplan  

för 2017-2018 - sammanträde med Sunnes kommunstyrelse 2 juni 2015 

 

 

Hela Sunne ställer sig bakom budgeten för 2016 men noterar att den är mycket svag med ett 

överskott på endast 229 tkr. Kommunfullmäktiges år 2014 antagna resultatmål om 1 procent 

av skatteintäkter och statsbidrag, d.v.s. ca 7 mkr, uppnås ej. Svårigheterna att hålla 2015 års 

budget antyder dessutom att risk föreligger att 2016 års beslutade budget ej håller. 

 

Hela Sunne vill redan nu signalera, att vi inte ställer oss bakom resultatmålen för 2017-2018, 

d.v.s. nollresultat. Ett resultatmål för dessa år om 1 procent är ett måste mot bakgrund av full-

mäktiges beslutade resultatmål. 

 

Målet kan nås genom höjd skatt och/eller besparingar. Som vi ser det kan skattehöjning 

undvikas, förutsatt att antalet anställda inom kommunen, räknat som heltidstjänster, minskas 

med ett femtontal personer från dagens ca 1200 personer. Därutöver kan besparingar i miljon-

klassen uppnås genom avveckling av den grafiska gymnasieutbildningen, som i år endast har 

fem sökanden, varav tre behöriga. Besparingsmöjligheter gives också beträffande näringslivs-

enheten genom en halvering av enhetens budget. 

 

 

Sunne den 2 juni 2015 

 

 

Björn O. Gillberg 

för egen del samt för Hela Sunne 


